



VIENNA BOYS CHOIR
MUSIC ACADEMY FOUNDATION
維也納兒童合唱團音樂學院基金
A member of the Vienna Boys Choir family
維也納兒童合唱團成員

捐款表格
Donation Form

本人 / 我們樂意捐助港幣 _____ 元予維也納兒童合唱團音樂學院基金，作為提供各項音樂發展及教育服務之用。

I am / We are willing to donate HK\$ _____ to the Vienna Boys Choir Music Academy Foundation for implementing various services on music development and education.

捐款方法 Donation method:

請在適當方格內填上別號；*請刪去不適用者。 Please tick the relevant box(es). *Please delete where inappropriate.)

劃線支票 (抬頭「維也納兒童合唱團音樂學院基金有限公司」)
Crossed cheque (payable to “Vienna Boys Choir Music Academy Foundation Limited”)

直接存款入華僑永亨銀行戶口 396-130-831
Direct credit to OCBC Wing Hang Bank account no. 396-130-831

於以下信用卡戶口內扣除
Deduct from credit card account

Visa 卡 萬事達卡 Master Card

持卡人姓名 (英文大楷) Card holder name (in block letters) :

信用卡號碼 Credit card no.: _____

信用卡有效日期 Credit card expiry date: _____ (mm) / _____ (yy)

持卡人簽署 Signature of credit card holder: _____

日期 Date: _____

請發收據予捐款人 Please issue a receipt to the donor:

*先生/ 太太 / 女士 / 小姐 / 機構 *Mr/ Mrs / Ms / Miss / Organization

_____ (姓 Surname) (名 First Name)

地址 Address

聯絡電話 Contact phone no.: _____ 電郵地址 E-mail address: _____

維也納兒童合唱團音樂學院基金是根據稅務條例以兒童脊科基金有限公司註冊成立的慈善團體。捐款港幣一百元或以上，可獲發正式收據作申請稅務豁免。

Vienna Boys Choir Music Academy Foundation is a charitable institution, which is exempt from tax under section 88 of the Inland Revenue Ordinance. A tax-deductible receipt will be issued for donations of HK\$100 or more.

電話Tel: (+852) 2339 1132 傳真Fax: (+852) 2576 3810

地址：香港九龍彌敦道713號銀高國際大廈17樓C室

Address: Unit C, 17/F, Silvercorp Int'l Tower, 713 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong



VIENNA BOYS CHOIR
MUSIC ACADEMY FOUNDATION
維也納兒童合唱團音樂學院基金
A member of the Vienna Boys Choir family
維也納兒童合唱團成員

捐款表格
Donation Form

遞交形式 Submission method:

捐款形式 Donation method	郵遞 By post	傳真 By fax	電郵 By e-mail
	香港九龍彌敦道713號 銀高國際大廈17樓C室 Unit C, 17/F, Silvercorp Int'l Tower, 713 Nathan Road, Kowloon, HK	(+852) 2576 3810	festival@vbcmaf.org
支票 Cheque	捐款表格及支票 Donation form and cheque	不適用 Not applicable	
直接存入戶口 Direct credit	捐款表格及存款收據 Donation form and bank-in-receipt		
信用卡支付 Credit card payment	捐款表格 Donation form		

個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement

維也納兒童合唱團音樂學院基金「本基金」會按照《個人資料(私隱)條例》的規定處理及儲存您的個人資料，絕不會向第三方出售及/或提供您的個人資料。本基金擬使用您的個人資料(姓名、地址、電話、電郵及傳真)以作日後聯絡、籌款、宣傳活動/訓練課程或收集意見等推廣用途。未經您的同意，本基金不會將您的個人資料用於上述用途。如您不同意，請在以下空格內加上剔號。您有權隨時向本院查詢、更改或要求停止使用您的個人資料作上述推廣用途，費用全免，請於辦公時間致電 (+852) 2339 1132。

The Vienna Boys Choir Music Academy Foundation ("VBCMAF") shall comply with the Personal Data (Privacy) Ordinance in handling and keeping your personal data. VBCMAF will not sell and/or provide your personal data to any third party. VBCMAF intends to use your personal data (name, address, telephone no., email and fax no.) for future correspondences, fund-raising appeals, promotional activities, training courses, conducting survey, or other related promotional purposes. VBCMAF will not use your personal data for the above purposes unless you give your consent. If you do not agree to the use of your personal data for the above purposes, please indicate by putting a tick in the box below. You have the right to access, correct and request VBCMAF to stop using your personal data for the above purposes at any time and at no charge by calling (+852) 2339 1132 during office hours.

本人反對維也納兒童合唱團音樂學院基金使用我的個人資料作上述推廣用途。
I object to the use of my personal data by VBCMAF for the above promotional purposes.

本人已閱讀，了解及接納維也納兒童合唱團音樂學院基金有關收集、使用及提供個人資料的通知。

I have read, understood and accepted the statement regarding the collection, use and provision of personal data by VBCMAF.

簽署 Signature: _____ 日期 Date: _____

電話Tel: (+852) 2339 1132 傳真Fax: (+852) 2576 3810

地址：香港九龍彌敦道713號銀高國際大廈17樓C室

Address: Unit C, 17/F, Silvercorp Int'l Tower, 713 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong